
NASTJA ŠKOPAC:

Včasih je ijudi
preveval večji zanos

NASTJA ŠKOPAC, dijaki-
nja tretjega letnika Srednje
naravoslovne šole za Beži-
gradom: »Ker imam šele 16
let, težko govorim o štirih
desetletjih, ki jih je prežive-
la Jugoslavija. Namesto
svoje življenjske izkušnje
Imamo mladi predstavo o
našem razvoju predvsem iz

šole in pripovedovanja staršev. Mislim, da je Jugoslovane
preveval pred štiridesetimi leti in še kasneje, neposredno po
vojni, velik optimizem in zanos. Najbrž sta se zdela včasih
komunizem in odmiranje države manj teoretična in bližja kot
danes. V resnih gospodarskih težavah, ki nas pestijo danes,
postaja država vse močnejša, vpliv delavca kot samoupravlja-
lca na svoje delo in njegove rezultatepavse manjši. Tojezelo
slabo. Ljudje ne delajo več iz potrebe do dela, ampak zaradi
svojega obstoja. Tudi avnojska zamisel federalizma in enako-
pravnosti jugoslovanskih narodov in narodnosti je doživljala
pester razvoj. Včasih sta bila enakopravnost in enakost pre-
več poudarjena in nestvarna, drugič spet premalo. Najbrž
nima smisla, da omenjam nedavna skupna programska jedra,
saj so dvignila že toliko prahu, po drugi strani pa jugoslovan-
ske republike še vedno nimajo skupnega energetskega in
železniškega sistema. Ob udejanjanju teorije v praksi nam
včasih manjka prava mera in vse prevečkrat posegamo po
skrajnostih."
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